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Protokoll fört vid konstituerande styrelsemöte  
Onsdag den 2024-04-24 kl 21.00 - 21.30 i Lovisedalstorpet 

 
§1 Mötets öppnande 
Ordförande för föreningen, Lina Olsson öppnande mötet och hälsade den nya styrelsen välkommen. 

Närvarande var Lina Olsson, Bernt Mattsson, Martha Bengtsson, Carina Hild, Torbjörn Olsson, Tinka 

Danieli Mattson och Torsten Fransson. 

 
§2 Val av sekreterare och justeringsman 
Till detta mötes sekreterare valdes Martha Bengtsson. Till justeringsman valdes Torsten Fransson.

  

§3 Styrelsens konstitution 
Styrelsen utsåg Carina till vice ordförande, Bernt till kassör och Martha till sekreterare. 

Följande personer/roller ingår således i styrelsen: 

Ordförande: Lina Olsson 

Vice ordförande: Carina Hild 

Kassör: Bernt Mattson 

Sekreterare: Martha Bengtsson 

Styrelsesuppleant: Torbjörn Olsson 

Styrelsesuppleant: Tinka Danieli Mattson 

Styrelsesuppleant: Torsten Fransson 

 
Styrelsen beslutade vidare: Lina Olsson (ordförande) är huvudansvarig för föreningens korrespondens 

samt ärenden som inte omfattas av de tre kommittéerna och är även föreningens representant i det 

nygamla mötesforumet ”Ny Grön Stad” samt Nacka Miljövårdsråd. 

Bernt Mattson (kassör) ansvarar för medlemsförteckningen och leder sjöväxtklippningskommittén som 

bedriver klippning av sjötomterna.  

Styrelsesuppleanten Torsten Fransson stödjer Bernt i sjöväxtklippningskommittén.  

Carina Hild leder Skarpnäckskommittéen som hanterar ärenden i Stockholms Stad. 

Martha Bengtsson (sekreterare) leder Älta centrum kommittén som hanterar ärenden i Älta centrum 

och Älta Våtmark. Martha representerar föreningen på Älta Föreningsråds möten. 

Torbjörn Olsson är webmaster för föreningens websida. 

Övriga styrelseuppgifter fördelas kontinuerligt. Vi saknar en representant på Nacka Kommuns forum 

Nacka Naturvårdsråd och behöver rekrytera. Här hade Torsten Fransson ett namn på förslag. Lina ska 

ta fram en arbetsbeskrivning för uppdraget. 

 

§4 Föreningens adress, konto och firmatecknare 

Föreningens adress är oförändrad. 

Älta Strandväg 59 

138 33 Älta 

Firmatecknare för föreningen är:  

Lina Olsson, Älta Strandväg 59, 138 33 Älta 

Bernt Mattson, Ältagårdsvägen 17, 138 33 Älta  

var för sig. 
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§5 Medlemsförteckningen 
Bernt och Lina uppdaterat medlemsregistret i början på april (före kallelsen till årsmötet gick ut).  

Vi har cirka 100 betalande medlemsfamiljer (drygt 200 medlemmar). Vi fick fem nya medlemmar 

2023, några av dem blev medlemmar efter sommaren och fick gratis medlemskap 2024 (enl beslut på 

styrelsemötet 2023-04-27). 

6 medlemsfamiljer har flyttat och inte betalt medlemsavgift. Dessa är satta som utträdda. 

Ytterligare 48 medlemsfamiljer har inte betalat sin avgift eller kommit på möten under flera års tid. 

De har inte blivit kallade till årsmötet, då det är kostsamt och tidsödande att skicka postutskick samt vi 

endast har e-postadresser till ca hälften.  

 

Styrelsen beslutade att anse dessa f d medlemmar som utträdda och sluta skicka kallelser.  

Styrelsen diskuterade även idéer på att få fler nya medlemmar. 

Torbjörn Olsson föreslog att vi delar ut skriftlig information om föreningen, medlemskap och 

vegetationsklippning till alla sjötomter i Älta som inte är medlemmar. 

 
§6 Övriga frågor 
Hedersmedlemmar: Föreningen har idag två hedersmedlemmar, som tilldelats livslångt gratis 

medlemskap. 

Den ena är Birgitta Held Paulie som tilldelades hedersmedlemskap 2022-04-24, efter sin pensionering 

från ett 30-årigs arbete med vattenfrågor, avslutningsvis som vattenstrateg på Nacka Kommun, med 

motiveringen;  

”Du har varit kunnig, engagerad och tillgänglig i frågor som rör Nackas insjöars ekologiska och 

kemiska status. Din expertis har nått ut långt utanför Nackas gränser.” 

Styrelsen diskuterade, på ordförandes förslag, att förära fyra andra personer hedersmedlemskap; 

Den andra är Kim Forchammer som blev hedersmedlem  

som har varit engagerad som naturfotograf, haft fotoutställning och varit föredragshållare i föreningens 

regi på Älta Kulturknut, varit med på Ältadagen och upplåtit foton till Föreningen Rädda Ältasjön till 

vår websida, facebooksida och utställningsskärm. 

Lars Johansson: som har hjälpt till med klippningen och också varit behjälplig att serva klippflotten 

och dess motor, men som också varit en trogen medlem i många år. 

Medlemsparet Staffan Andersson & Jenny Andersson, som till sin födelsedagsfest 2017 uppmanade 

gärsterna att donera pengar till föreningen Rädda Ältasjön istället för att köpa presenter, varvid 

förenings ekonomi på ett långsiktigt sätt stärktes. 

Viveka Ring: som varit styrelseledamot och lade ned otaliga arbetstimmar inte minst åren 2010–2013, 

och som i egenskap av miljöjurist gjorde avgörande insatser för att föreningen skulle lyckas att stoppa 

planerna på anläggandet av en biogasfabrik vid Ältasjön. 

Styrelsen beslutade enhälligt att utse dessa personer till hedersmedlemmar. 

 

Torsten önskade att vi tog fram en formulering kring vad som krävdes för Hedersmedlemskap. Ett 

förslag på detta var. 

”Xxxxxxx Xxxxxxx har på ett förtjänstfullt sätt gjort betydande insatser för Föreningen för Rädda 

Ältasjön som stärkt dess arbete på lång sikt.” 

 

Klippflotten: Bernt tycker inte att det fungerar att ha den liggande hos sig, eftersom han ofta är bortrest 

sommartid. Eventuellt ska den då flyttas. Finns någon annan lämpligare placering? 
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Aktiviteter för att värva nya medlemmar: Det vi nu gör sedan Covidåren är att delta på Ältadagen och 

genomföra skräpplockarpromenad en gång om året i maj. Detta har fungerat och medlemsantalet ökar 

sakta men säkert.  

2023 införde föreningen, på förslag från Torsten, att de som blir medlemmar på hösten (t ex vid 

Ältadagen) får gratis medlemskap det innevarande året. Dvs att den medlemsavgift de erlägger gäller 

också för nästföljande år. 

Deklaration Föreningen har varit deklarationsbefriad i fem år, men nu är det dags igen att lämna in 

deklaration och eventuellt ansöka om en förnyad period med deklarationsfrihet. Bernt och Lina 

undersöker. 

 

Mötes avslutades. 

 

 

Vid protokollet  Justeras  Ordförande 

 

 

 

Martha Bengtsson  Torsten Fransson Lina Olsson 
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